
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 27. august 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål Æ

Hvad er ministerens holdning til, at der er gymnasier, som har en klassekvotient på over

28 på tværs af 1. årgang, og hvor nogle endda har mere end 28 elever i gennemsnit i

klasserne på hele skolen ved skolestart, jf. undersøgelse foretaget af Danske Gymnasie-

elevers Sammenslutning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Carøe (SF) og Jacob Mark (SF).

På udvalgets vegne

Anders Kronborg
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